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Vážení spoluobčané, 

počátkem října skončí mandát zastupitelstvu obce, které bylo zvoleno v roce 
2014. Rád bych vás seznámil s výsledky naší společné práce v uplynulém 
volebním období 2014-2018. 

Dovoluji si uplynulé období zhodnotit jako celkem úspěšné, podařilo se nám 
vytvořit a dokončit spoustu projektů, včetně oprav a investic do budov ve 
vlastnictví obce Petřvald.  

Jako příklad bych mohl uvést rekonstrukci smuteční obřadní síně vč. 
zpevněné plochy před vstupem, rekonstrukci spojovacích koridorů 
v základní škole a rekonstrukci budovy č.p. 160 na návsi, kde vzniklo pět 
bytů a společenská místnost. V sokolovně byla provedena plynofikace a 
kompletní výměna ústředního topení, osazena nová okna a právě probíhá 
zateplení části objektu s největšími úniky tepla. V návaznosti na úpravy 
jeviště bude do konce října zavěšena nová opona a okna opatřena novými 
závěsy. V Domově pro seniory v Petřvaldíku byla provedena rekonstrukce 
koupelen k zajištění úplného bezbariérového užívání a osazením požárních 
a protikouřových dveří zvýšena požární bezpečnost objektu. 

Pro zvýšení komfortu venkovních sportovních a společenských areálů byla 
vydlážděna plocha pod hasičárnou a v Petřvaldíku na hřišti. Zde se právě 
dokončuje instalace hracích prvků pro děti. V základní škole byla položena 
nová dlažba ve dvoře a před hlavním vstupem do školy. Pro zajištění 
plynulejšího provozu byl vytvořen na místní komunikaci záliv pro dva osobní 
automobily určený k nástupu a výstupu dětí z vozidel. Pro pedagogy vznikla 
před pavilonem nová zpevněná parkovací plocha.  

Na návsi bylo zorganizováno parkování, betonovou dlažbou upravena 
parkovací plocha, zajištěn průchod před obchod Hruška a podél obchodu 
vybudován nový chodník, který byl spolufinancován Moravskoslezským 
krajem. Na návsi byly provedeny parkové úpravy a vytvořeno místo pro 
postavení vánočního stromu. 

Nezapomnělo se ani na historii – s pomocí dotačních prostředků byl 
opraven křížek na Dvorku a ve spolupráci s Regionem Poodří opraveno 
vnitřní vybavení Kudielkovy kaple. Při příležitosti oslav 60. výročí od 
zabydlení místní části Harty byl opraven křížek přenesený z původní osady.  

Nové čestné místo na zdi smuteční obřadní síně získaly pamětní desky 
padlých z I. a II. světové války, v Petřvaldíku byla osazena pamětní deska 
brig. generálu J. Hrabovskému a u Kudielkovy kaple vznikl pomník padlým 
letcům O. Havlíkovi a J. Hlaváčovi. V rámci oslav 750 let od první písemné 
zmínky o obci byla u myslivecké chaty osazena pamětní deska připomínající 
umístění původního zámku a vydána kniha o historii Petřvaldu. 

Velká pozornost byla věnována odpadovému hospodářství. Ve Staré Vsi 
nad Ondřejnicí je pro petřvaldské občany v provozu sběrný dvůr, 
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z dotačního programu byly pro občany pořízeny kompostéry a štěpkovač, 
obec vyváží zelený odpad ke kompostování.  

Postupně se obnovuje technické vybavení pracovní čety. Byl zakoupen 
traktor pro výkonnější sečení, který bude postupně vybaven dalšími doplňky 
i pro práci v zimě.  

Z dotačních prostředků se podařilo vybavit naše dvě jednotky Sboru 
dobrovolných hasičů novými dopravními automobily. Automobil pro 
Petřvaldík byl pořízen za přispění Moravskoslezského kraje, automobil pro 
Petřvald z Integrovaného regionálního operačního programu (IROP). 

Z dalších mnoha drobných akcí lze ještě zmínit opravu visuté lávky na hřiště, 
vyasfaltování cyklostezky do Staré Vsi nad Ondřejnicí i opravu kamenných 
sloupků oplocení hřbitova. Probíhalo také postupné narovnávání 
majetkových vztahů mezi obcí a občany. 

Nezapomnělo se ani na služby – opět začalo fungovat řeznictví a ve 
spolupráci se Starou Vsí začala i pro Petřvald ordinovat dětská lékařka. 

V obci probíhaly tradiční kulturní a společenské akce, z nichž 
nejvýznamnější byla oslava výročí 750 let od první písemné zmínky o obci. 
Přidaly se koncerty v kostele organizované obcí. 

Je však toho dost, co příští zastupitele čeká. V roce 2016 zastupitelstvo 
schválilo zahájení projektu „Odkanalizování a ČOV Petřvald“. Nyní probíhají 
práce na zpracování dokumentace pro územní řízení. Je třeba připravit 
projekt tak, aby bylo možno požádat o dotace na výstavbu kanalizace. Obec 
má připravenou projektovou dokumentaci na rekonstrukci obchodu 
v Petřvaldíku, která by měla být zahájena na jaře. Před dokončením je 
projektová dokumentace ke zvýšení bezpečnosti dopravy u základní školy. 
Projekt se připravuje tak, aby mohl být realizován za přispění Státního fondu 
dopravní infrastruktury. Na zpracování studie využitelnosti čeká objekt 
Moravanu. 

Na závěr bych chtěl poděkovat všem zastupitelům za jejich práci pro obec 
a za nápady, kterými přispívali ke zlepšení života v obci. 

Václav Kološ, starosta 

 


